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Protokół nr XXXIII/2018 

z obrad sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 27 marca 2018r. 

 

XXXIII zwyczajna sesja Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji rozpoczęła się o godz. 16.10 

 

Obrady otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Zbigniew Nowicki i powitał radnych 

Rady Gminy Krzeszyce, Wójta Gminy Stanisława Peczkajtisa, sołtysów, pracownika urzędu 

Henryka Tokarczuka. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził quorum radnych – 12 radnych obecnych – lista 

obecności w załączeniu. 

Wobec powyższego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 
      b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych przedszkolach, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Krzeszyce. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Krzeszyce na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Krzeszyce na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich 
granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
7. Zakończenie obrad sesji. 
 

Wiceprzewodniczący wnosi o zmianę porządku obrad przez zamianę kolejności punktów – 

pkt. 4 staje się pkt. 5, a pkt. 5 staje się pkt. 4.  

Wiceprzewodniczący odczytał nowy porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych przedszkolach, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Krzeszyce. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Krzeszyce na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich 
granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Krzeszyce na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.  

6. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
7. Zakończenie obrad sesji. 

 

Innych propozycji odnośnie zmiany porządku obrad nie było. 

Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad 

za 12, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Ad. 1b 

Radni uwag nie wnieśli. 

Protokół z poprzedniej sesji przyjęto  

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad. 2 

Wójt Gminy Stanisław Peczkajtis: 

- 17 lutego odbyło się spotkanie sprawozdawcze w OSP w Kołczynie, byliśmy razem z panem 

Henrykiem Tokarczukiem,  

- tego samego dnia odbyły się też rozgrywki w piłce halowej o puchar Wójta i dla 

przypomnienia powiem, że w tym roku puchar zdobył Klub Sportowy z Rudnicy „Kosmos”, 

drugie miejsce Kołczyn, trzecie – jedna z drużyn z Krzeszyc, 

- 20 lutego odbyło się podpisanie aktu notarialnego z przedsiębiorcą, który na naszej strefie 

planuje w tym roku inwestycje, 

- 22 lutego w Zielonej Górze złożyliśmy wniosek na termomodernizację szkoły w Kołczynie, 

liczymy że ten wniosek zostanie rozpatrzony do lipca powinniśmy mieć informację, 

- w międzyczasie spotkałem się z dyrektorem wojewódzkiej geodezji z panem Mazurem – 

sprawa scalania; i tutaj dla przypomnienia dla sołtysów Krępin, Krzeszyc i Marianek aby 

jutro wraz z rolnikami przybyli na to spotkanie na salę w GOK-u, będzie oficjalne odczytanie 

tej decyzji scaleniowej, wiem że na 4 kwietnia jest otwarcie ofert na zagospodarowanie 

poscaleniowe, bo chodzi tutaj przede wszystkim o drogi i przepusty, zobaczymy jaką cenę 

zaoferują firmy które przystąpią do tego projektu; bo wiecie z mediów czy tutaj ostatnio 

z Gazety Lubuskiej nasi sąsiedzi w sołectwie Ownice przetarg przeszedł o 300 tys. wyżej niż 

wynosił kosztorys; nie wiem z jakiej przyczyny z tego już od razu zrobiono aferę; myśmy też 

dwa przetargi unieważnili na modernizację SUW-u bo też oferent składał o 120% wyższą 

ofertę niż jest kosztorys i teraz 29-tego ma być otwarcie ofert z 3 przetargu i mam nadzieje, że 

będzie jakaś przystępna cena, bo jak Jasiu Soliński przekazywał 4 firmy do tego się 

przymierzają, bo tak mówi się, że wszystkie przetargi za wyższą cenę, za wyższą, ale być 

może już zaczyna się jakaś refleksja wśród firm, że jak zawyżały to się nie załapały i teraz 

zaczynają już szukać i oby ceny nie były zbyt wygórowane, 

- 24 lutego spotkanie sprawozdawcze w Krzeszycach OSP, 

- 26 lutego podpisanie umowy z wodociągami z Sulęcina, chodzi o dostarczenie wody 

w Muszkowie, oni będą nas rozliczać ryczałtowo, a obsługę mieszkańców Muszkowa 

przejmuje nasz Zakład Usług Komunalnych, tak jak wcześniej informowałem z tego przede 

wszystkim skorzystają mieszkańcy, bo tańsze o niecałe 30 groszy, bo taryfa wtedy była 

zawyżona, obowiązywała na terenie gminy Sulęcin, myśmy mieli niższą i tutaj już umowy 

podpisane z panem Gondkiem, 

- 1 marca odbyły się powiatowe odchody święta żołnierzy niezłomnych, 

- 6 marca spotkanie w sprawie biogazowi, przekazanie listów intencyjnych rolników, którzy 

chcieliby współpracować z tą biogazownią, 

- 7 marca podpisanie umowy na wykonanie oczyszczalni przydomowych, tutaj firma 

z Ostrowia Świętokrzyskiego wygrała ten przetarg, o 50 tys. więcej niż wynosił kosztorys, 

termin wykonania tych oczyszczalni przydomowych firma zadeklarowała do 30 czerwca tego 

roku, jeszcze przed świętami pan Soliński będzie spotykał się z tymi wszystkimi 

mieszkańcami, którzy zadeklarowali tą chęć, żeby na ich posesjach była wybudowana 

oczyszczalnia przydomowa, inwestor ten zaraz po świętach rusza z tą inwestycją, bo wygrał 

też przetarg w naszej sąsiedniej gminie, w gminie Słońsk, zdaje się też w Ośnie, miał też 

startować na terenie gminy Sulęcin,  
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- 13 marca odbyło się takie spotkanie robocze z burmistrzem Altlandsberga, z panem Arno 

Jaeschke, chodzi tutaj o tą współpracę, bo chciałbym tutaj zaznaczyć, że w tym roku jest 

5 wniosków napisanych do Euroregionu i strona niemiecka chyba ma 3 wnioski, cała ta 

współpraca polega na tym, żebyśmy się wspierali, bo tam też punktacja tych wniosków jest 

uzależniona ilu gości, strażacy jeden z takich wniosków napisali – mają w sierpniu 

przyjechać, musi być partner zagraniczny, jest projekt złożony z Rudnicy, biblioteka złożyła 

od nas z gminy i GOK na dni Krzeszyc i na Krzeszycką Jesień i też liczymy, że będzie 

wsparcie z tego funduszu,  

- 16 marca nastąpiło podpisanie umowy z PROWem w ramach Lokalnej Grupy Działania, 

tutaj jest ten projekt dwuczęściowy na Krzeszyce – plac zabaw na ul. Skwierzyńskiej 

i promenada przy placu Inki – mam informację, że chyba w przyszłym tygodniu po świętach 

mamy też podpisać umowę na salę wiejską w Zaszczytowie, dzisiaj prosili mailem żebyśmy 

ja i pani Zosia podali swoje dane związane z wystawieniem weksla, musimy się podpisać,  

- 19 marca spotkanie - naszą gminę odwiedzili goście z Niemiec to jest takie stowarzyszenie 

Hodowców Koni Zimnokrwistych i oni planują w sierpniu wyjazd, takie wozy jak to kiedyś 

na dzikim zachodzie, kolumna 10 wozów z Berlina, poprzez Polskę, Litwę, Łotwę do Sankt 

Petersburga, tzw. szlak królewski i tutaj po przekroczeniu granicy w Kostrzynie chcieliby się 

zatrzymać, pierwszy taki postój i wskazali miejscowość Krępiny, dzienny taki przejazd dla 

tych koni tak szacują 30-34 kilometry i chciałem, żeby uczestniczył pan Zbyszek, a że był 

zajęty to tak telefonicznie tylko poinformowałem, bo im nie zależy na jakiś tam warunkach 

noclegowych, żeby to były hotele, aby tylko była jakaś sala, jakiś dostęp do wody i też 

deklarują, że w tym dniu np. wieczorem wspólnie zrobili ognisko integracyjne i myślę że 

będzie miło się spotkać w takim towarzystwie,  

- 20 marca - tu dobra informacja dla Muszkowa – gościłem Naczelnika Zarządu Dróg 

Wojewódzkich z Zielonej Góry i jest planowany przetarg na modernizację tej drogi przez 

Muszkowo, zaczynają tutaj od zjazdu z tej drogi co na Ośno i tutaj już w końcu będzie 

poszerzone, pierwszy etap jest przewidziane za ten pierwszy przystanek, odwodnienie, 

chodnik; tylko na sesji w kwietniu bo tam prośba była ich, żebyśmy drogi  gminne, które są 

w sumie polne, żeby przekształcić z gminnych na wewnętrzne, chodzi o te drogi jak na pola 

pana Galanta, chodzi tam w sumie chyba o 3 drogi, jeżeli to zamienimy na drogi wewnętrzne 

wtedy szybciej te prace mogą ruszyć, bo to jeżeli jest skrzyżowanie z drogą publiczną, 

gminną to ta cała procedura by się przedłużała; ja wykorzystując obecność pana naczelnika 

zawiozłem i przedstawiłem ten problem w Krzeszycach tego parkingu naprzeciw ośrodka 

zdrowia, to też prosili, żeby przedstawić im naszą wizję jak my byśmy to widzieli, bo na 

dzień dzisiejszy taki projekt nigdy w życiu by nie przeszedł, że na łuku drogi zrobiono ten 

parking; też pojechałem do Przemysławia, żeby pokazać te problemy, że przez miejscowość 

brak chodnika – są gotowi do współpracy, ważne jest, żeby rozmawiać, a że te procedury, 

uwagi projektowe, wykonawcze to już potem, 

- 25 marca odbyły się XXXIV biegi w Przemysławiu Śladami Wiosny, myślę że impreza 

udana, bo przede wszystkim pogoda dopisała, bociany się pojawiły, tą wiosnę odnaleziono, 

pani Lucynka dzisiaj zaglądała na stronę naszą internetową to są same pochlebne zdania, 

Sołtys Marzanna Rzemieniecka – przed była niepochlebna, 

Wójt Gminy - jeden z mieszkańców troszeczkę zdenerwował osoby, które były zaangażowane 

w ten bieg, bo wpisał na Facebooku, że a co to za impreza, a co to za droga, a kiedyś to była 

atmosfera, a teraz brakuje atmosfery, tam dziewczyny szybko odpisały – ma pan rację, że była 

atmosfera, szczególnie wtedy kiedy mieszkańcy Przemysławia brali czynny udział 

w organizacji biegu, bo tutaj atmosferę to kto – ludzie.  

 

Wiceprzewodniczący złożył wniosek o nieodczytywanie uzasadnień do uchwał. 

za 12, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Wiceprzewodniczący Zbigniew Nowicki – Przypomnę, że na wspólnym posiedzeniu komisji 

projekty uchwał zaopiniowano pozytywnie i jednogłośnie.  

 

Ad. 3 

Wiceprzewodniczący odczytał uchwałę nr XXXIII/179/2018 w sprawie określenia 

wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, 

w którym kończą 6 lat w publicznych przedszkolach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Krzeszyce 

 

Radni uwag i pytań nie mają. 

 

uchwałę przyjęto  

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad. 4 

Wiceprzewodniczący Zbigniew Nowicki odczytał treść uchwały.  

 

Henryk Tokarczuk – Jak wszyscy wiemy w tym roku czekają nas wybory do wszelkich 

szczebli władz samorządowych, wójtów, burmistrzów, prezydentów. Został wprowadzony 

nowy kodeks wyborczy i nowa ustawa w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie 

wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych. Ta ustawa 

nakłada na wójtów, burmistrzów, prezydentów wprowadzenie nie nowego podziału na okręgi 

czy obwody tylko po prostu na podstawie tych nowych przepisów w ciągu 60 dni od wejścia 

w życie tej ustawy podjęcia takiej uchwały. Wójt wnioskuje, Rada Gminy zatwierdza. 

Zachowując termin, który będzie mijał 31 marca, zachowaliśmy terminy i taką uchwałę Rada 

jest władna i ma jak to się mówi pospolicie obowiązek podjąć. O ilości radnych decyduje 

zarządzenie wojewody, które w dzienniku urzędowym zostało opublikowane w marcu tego 

roku. Nasza gmina jak do tej pory i dotychczas składa się z 15 radnych, którzy są wybierani 

w wyborach powszechnych. Pierwsza musi być uchwała o okręgach, później będziecie 

Państwo podejmowali o obwodach.  

 

Radni uwag i pytań nie mieli. 

 

Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą nr XXXIII/180/2018 w sprawie 

podziału gminy Krzeszyce na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów 

i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym, którą przyjęto  

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

Ad. 5 

Wiceprzewodniczący Zbigniew Nowicki odczytał treść uchwały. 

 

Radni pytań i uwag nie mają. 

 

Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą nr XXXIII/181/2018 w sprawie 

podziału gminy Krzeszyce na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic 

oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, którą przyjęto  

12 głosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 
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Ad. 6 

Brak wniosków, interpelacji i zapytań. 

 

Ad. 7 

Wiceprzewodniczący Rady zamknął obrady XXXIII sesji Rady Gminy Krzeszyce VII 

kadencji.  Obrady zakończono godz. 16.35. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:        Wiceprzewodniczący  

 

…………………       ……………………… 

/Kamila Kędzior/        /Zbigniew Nowicki/ 


